
  

 

Zápis ze zasedání školské rady Gymnázia Christiana Dopplera 

ze dne 21.6. 2017 
 

Přítomné osoby dle prezenční listiny 

Členové školské rady: 

       MUDr. Zlatko Marinov, za zřizovatele 

 Ing. Marie Kučerová, za zřizovatele 

       Mgr. Pavla Haschková , za pedagogické pracovníky 

 Mgr. Pavel Sedláček, za pedagogické pracovníky 

 Ing. Jan Sychra, za nezletilé a zletilé žáky 

  

Hosté: 

Mgr. Renata Pauchová, ředitelka školy 

Mgr. Ondřej Machů, zástupce ředitelky školy 

Mgr. Michal Prokopec, bývalý člen školské rady 

Vojtěch Švandelík, za nezletilé a zletilé žáky 

 

Nepřítomné osoby: 

 

               JUDr. Lenka Slováčková, bývalá členka školské rady, omluvena 

 

Program zasedání 

 

1. Zasedání školské rady zahájil bývalý předseda školské rady Mgr. Michal Prokopec. Podle 

prezence byli na zasedání přítomni všichni členové rady a ta tak byla usnášeníschopná. 

2. Bývalý předseda představil nové členy. 

3. Proběhla volba předsedy školské rady. Byla navržena Pavla Haschková. 

PRO: 5  PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 1 

4. Oznámení  o doplňujících volbách do školské rady z důvodu odchodu Mgr. Pavla Sedláčka. 

Volby proběhnou na pedagogické poradě 27.6. 2017. 

5. Byl navržen a odsouhlasen termín dalšího zasedání 29.8. 2017 od 17.00. 

6. Bylo poděkováno odcházejícím členům školské rady za jejich práci. 

7. Paní ředitelka informovala o proběhlých maturitních a přijímacích zkouškách na naší škole. A 

dále pak o nových nepovinných seminářích a o programu excelence. 

8. Paní ředitelka dále informovala o personálních změnách v pedagogickém sboru. 



  

 
9. Paní ředitelka seznámila školskou radu s budoucími investičními plány. Největší investice se 

bude týkat rekonstrukce fasády budovy školy. 

10. Paní ředitelka informovala školskou radu o případném výběrovém řízení na ředitele školy 

v příštím roce. 

11. Paní ředitelka dále informovala radu o zveřejnění výplat zaměstnanců školy, kteří ve škole 

pracovali mezi roky 2009-2011, jako důkazní  materiál pro potřeby soudce kvůli soudní žalobě 

bývalé zaměstnankyně školy. 

12. Předsedkyně poděkovala členům rady i hostům za účast a ukončila zasedání školské rady.  

 

Zapsal: Mgr. Pavel Sedláček 


